
 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN (artikel 40 Reglement van Orde) 
 

Indiener: VVD   

Onderwerp:  Verkeerssituatie/-aanpak Hummelo (Hummeloseweg 

Laag-Keppel) en Laag-Keppel Dorpsstraat 

Het college wordt verzocht de volgende vragen te beantwoorden: 

1. Na de publicatie van het persbericht door de provincie op 8 maart jl en de mail/info 

van de wethouder van Bronckhorst op 12 maart jl is er geen actieve informatie meer 

verschaft aan de raad; wat is de actuele status en de voortgangsplanning van de 

genoemde extra testen?   

 

Door provincie Gelderland en gemeente Bronckhorst vindt op dit moment zowel 

bestuurlijk als ambtelijk afstemming plaats over de uitvoering van aanvullende 

proeven, gericht op een betere regulering van verkeerstromen in het gebied Laag-

Keppel. Dit als onderdeel van het gebiedsproces Drempt-Hummelo-Keppel. Daarbij 

maken wij gebruik van de inzichten over verkeersstromen in het gebied, opgehaald 

met de eerdere proeven met de landbouwsluizen. 

  

De twee uit te werken opties bestaan uit achtereenvolgens eenrichtingsverkeer op 

zowel de Wehlsedijk Laag-Keppel (provinciale weg) als de Hummeloseweg in Laag-

Keppel (gemeentelijke) weg, als de optie van een knip in de Hummeloseweg. De 

uitwerking bespreken we de komende weken ook met de belanghebbenden in het 

gebied en de leden van de klankbordgroep. 

  

Daarna informeren wij voor de zomer, in afstemming met de provincie Gelderland, alle 

betrokkenen en belanghebbenden en vanzelfsprekend ook de gemeenteraad. Waarbij 

wij ook aandacht aan uw vragen onder 2 tot en met 5. 

 

 

2a. Er is sprake van “eenrichtingsverkeer” (Wehlsedijk Laag Keppel en Hummeloseweg 

Hummelo/Laag-Keppel) in een van de nog te onderzoeken opties, en van een “knip” in 

de Hummeloseweg in de andere optie; graag informatie en toelichting hoe die 

alternatieve testen er concreet uit gaan zien op die betreffende locaties? 

 

2b. Wanneer vinden de 2 testen plaats? Svp een tijdplanning van de voornoemde 

testen (2024 of evt. 2025?)  

 

2c. Wordt de Raad tijdig geïnformeerd over de voortgang en planning van de 

betreffende testen? Idem betreffende de klankbordgroep Hummelo/Laag-Keppel?   

 

3.De dorpsraad Hummelo heeft namens de inwoners begin maart in een advies 

nadrukkelijk aangegeven voor de oplossing “koude doorsteek/oversteek” te zijn voor 

wat de betreft het deelgebied Hummelo en de Hummeloseweg Laag-Keppel/Hummelo. 

Wat is de status van die optie in het totaalplan nu, en in hoeverre is die optie“ nog in 

beeld als een mogelijke oplossingsrichting voor dat deel van het totale verkeersgebied? 
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4.Middels moties, waaronder de motie van 29 juni 2017, is het college eerder 

opgedragen ervoor te zorgen dat de Hummeloseweg Laag-Keppel/Hummelo te allen 

tijde toegankelijk blijft voor tweerichtingsverkeer voor lokale inwoners. Kunt u 

aangeven in hoeverre deze moties nog van kracht zijn binnen de actuele 

gebiedsaanpak? 

 

5.Gezien de geplande groei van Doetinchem naar 70.000 inwoners, wat aanzienlijke 

impact zal hebben op verkeersstromen in de regio, overweegt het college samen met 

Doetinchem en gemeente Zevenaar zich nadrukkelijk in te spannen voor een 

structureel investeringsplan voor een ontsluitingsweg Doetinchem West / Keppel 

(bijvoorbeeld het Sliekstraat tracé). Is het college bereid zijn om dit plan actief te 

ondersteunen en bij de provincie Gelderland te pleiten voor deze optie als beste 

oplossing voor de middellange termijn verkeerssituatie, en daarmee zeer kostbare 

tijdelijke oplossingen op de korte termijn te voorkomen? 

 

Toelichting: 

Begin 2020 is in het gebied van Laag-Keppel – Hummelo - Drempt gebruik gemaakt 

van een klankbordgroep (met vertegenwoordigers van bewoners, ondernemers en 

dorpsraden uit Keppel, Hummelo en Drempt) om een gezamenlijk advies op te stellen 

betreffende een verkeers-gebiedsaanpak. Het advies is aangeboden op 12 april 2022 

aan de portefeuille-houdende wethouder van de gemeente Bronckhorst en portefeuille-

houdende gedeputeerde van de provincie Gelderland.  

 

In 2023 heeft als onderdeel van de plannen, specifiek betreffende de dorpsstraat in 

Laag Keppel, in fases een proef met landbouwsluizen plaatsgevonden op 2 plekken. 

Besluitvorming o.b.v. de proef, onderzoeken en analyses zou voorjaar 2024 

plaatsvinden door de provincie iom gemeente Bronckhorst en dat na/in overleg met 

o.a. de gemeenten Doetinchem en Zevenaar en direct belanghebbende- en betrokken 

partijen in die regio. 

 

4 Maart 2024 heeft bestuurlijk overleg plaatsgevonden door provincie en betrokken 

gemeenten en is besloten, omdat er geen sprake is van een eenduidige 

oplossingsrichting, alsnog 2 extra oplossingsrichtingen te gaan onderzoeken. De 

klankbordgroep Hummelo/Laag-Keppel is daarvan op de hoogte gesteld. 8 maart 

2024 heeft de provincie eea middels een persbericht publiekelijk gemaakt, en heeft de 

portefeuille-houdende wethouder van Bronckhorst op 12 maart de raad daarover 

middels een mail/brief geïnformeerd.   

 

Datum: 24 april2024  
 


